
Onderwerp: Aftakeling van natuur en biodiversiteit 

 

Geachte statenleden, 

Beste provinciegenoten, 

 

Hieronder de link naar een uitvoerig bericht met links naar de Rijksoverheid, Planbureau 

voor de Leefomgeving en Compendium voor de Leefomgeving. De kwaliteit van onze 

natuur en biodiversiteit gaat achteruit. Hoe komt dat? 

 

In hoeverre leven besturen de wetten en regels na om de leefomgeving te 

beschermen? Het zijn belangrijke vragen in deze tijd van klimaatverandering. 

 

Even belangrijk: hoe denken Provinciale Staten onze natuur en biodiversiteit te 

waarborgen als in het NNN grote evenementen mogen plaatsvinden in de broedtijd en 

daarin nog meer stedelijke functies ingebed worden? 

Het Gaasperpark bestaat al voor meer dan twee derden uit stedelijke functies (zie bijlage). 

Circa 300.000 hectare die onderdeel was van de EHS, is niet meer opgenomen in het NNN. 

Is de crisis dan zo groot dat we net als in de oorlog onze bomen moeten kappen om te 

overleven? 

 

Lees verder: 

http://www.heliam.net/Stichting/natuurbeschermingzo/blog/leefomgeving-en-

biodiversit.html 

 

Met vriendelijke groet, 

Hetty Litjens 

Stichting Natuurbescherming ZO 
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